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AANWEZIG: mw H. van Vliet (GL), mw J. Ruitenberg (PvdA), dhr E. Boonstra (D66), mw E. van de Weijer (CDA), dhr W. 
Heeremans (CDA), dhr R. Prins (NH), dhr H. Peeperkorn (VVD), dhr R. Ates (HBB), mw. M. Heeremans (burgemeester), dhr J. 

Struijf (wethouder), mw. C. Kuiper (wethouder) en dhr. A. Schumacher (Dir. Ruimte en Welzijn) 
 
VOORZITTER: dhr P. van der Velde 
COMMISSIEGRIFFIER: dhr. B. Lanser 
 
 

1) Vaststellen van de agenda van de commissievergadering van 12 januari 2010 
Mevr. A. Brummer (VVD) heeft zich afgemeld voor deze vergadering.  
Mevr. A. Brummer (VVD) heeft een vraag gesteld over het tennispark Groenendaal. Deze 
komt aan de orde bij agendapunt 11 ‘Wat verder ter tafel komt’. Dit punt zal dan worden 
behandeld door H. Peeperkorn (VVD). De commissie gaat akkoord met de voorliggende 
agenda. 

2) Spreekrecht 
Er hebben zich geen insprekers gemeld.  

3) Presentatie Centrum voor Jeugd en Gezin 
Wethouder Kuiper en wethouder Struijf geven een presentatie over het Centrum voor Jeugd 
en Gezin (CJG) dat in februari zal worden geopend.  

4) Incidentele bijdrage podiumaanbod 2009-2010 (A-stuk) 
Mede met het oog op een verbetering van de financiële positie, c.q. handhaving van Theater 
De Luifel heeft de werkgroep "Podiumkunst in Heemstede" zich gebogen over het integraal 
vormgeven van het podiumaanbod in Heemstede. Dit heeft geresulteerd in de notitie "Open 
doek voor de podiumkunst in Heemstede". In deze notitie schetst genoemde werkgroep in 
grote lijnen de wijze waarop een integraal podiumaanbod in Heemstede kan worden 
gerealiseerd en welke structurele kosten daar volgens haar mee gemoeid zijn. Deze kosten 
overschrijden het budget dat op dit moment beschikbaar is voor de podiumprogrammering in 
Heemstede. Dit gegeven maakt nadere uitwerking noodzakelijk. 

Conclusie voorzitter: hamerstuk in de raad van 28 januari.  

5)  Begroting STOPOZ 2010 (A-stuk) 
De Stichting Openbaar Primair Onderwijs Zuid-Kennemerland (STOPOZ) vormt het bestuur 
van 10 openbare scholen, waaronder die in Heemstede (de Crayenesterschool en de 
Voorwegschool). Volgens de statuten van de stichting dient uw raad de begroting goed te 
keuren. 
 
Conclusie voorzitter: hamerstuk in de raad van 28 januari. Wethouder Struijf zegt toe: 1) in het 
gesprek over de begroting van STOPOZ met het bestuur van STOPOZ en de andere 
gemeente het verschil van inzicht tussen de gemeente Bloemendaal en het bestuur van 
STOPOZ aan de orde te stellen en 2) de vraag van dhr. Peeperkorn (VVD) over de stijgende 
personele lasten van de Crayenesterschool (blz. 13) zal de wethouder schriftelijk 
beantwoorden.  
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6) Verordening Inrichting Antidiscriminatievoorziening Gemeente Heemstede (A-stuk) 
Op 28 juli is de Wet gemeentelijke antidiscriminatievoorzieningen in werking getreden. 
Gemeenten worden met deze wet verplicht om de burger toegang te bieden tot een 
antidiscriminatievoorziening. De antidiscriminatievoorziening heeft als wettelijke taken het 
verlenen van bijstand en het registreren van klachten. In de wet is opgenomen dat de 
gemeenteraad bij verordening regels vaststelt omtrent de inrichting en de uitvoering van de 
taken door de antidiscriminatievoorziening. De verordening moet uiterlijk 28 januari 2010 
worden vastgesteld. 
 
Conclusie voorzitter: hamerstuk in de raad van 28 januari. 

7) Schooljudo (C-stuk) 
Op verzoek van Mw. Van Vliet (GL) is dit stuk geagendeerd. Zij heeft daarbij de volgende 
vraag: is er onderzoek gedaan of dit de doeltreffende oplossing is om overgewicht tegen te 
gaan bij jonge kinderen?  

Conclusie voorzitter: voldoende besproken. Wethouder Struijf zegt toe: 1) na te gaan of er een 
ouderlijke bijdrage is bij het schooljudo.  

8) Besluit maatschappelijke ondersteuning gemeente Heemstede 2010 (C-stuk) 
Op verzoek van Mw. Van Vliet (GL) is dit stuk geagendeerd. Zij heeft daarbij de volgende 
vraag: wat houden de 10 jaar in m.b.t. terugbetaling bij overlijden of noodzakelijke opname in 
een intramurale instelling?  

Conclusie voorzitter: voldoende besproken. 

9) Terugkoppeling uit het Dagelijks Bestuur Paswerk en Algemeen Bestuur Paswerk 
Wethouder Struijf koppelt diverse zaken terug uit het Dagelijks Bestuur Paswerk en Algemeen 
Bestuur Paswerk. 

10) Actiepuntenlijst 
06-25 ‘Stand van zaken Crayenesterschool’. Komt in februari. 06-29 ‘De voortgang over de 
Bibliotheekfunctie in Heemstede’. Komt in februari. 08-10 ‘Voortgang van de uitvoering van de 
beleidsnota WMO/lokaal gezondheidsbeleid 2008/2011’. Komt in februari. 08-15 ‘Overzicht 
van de staat van onderhoud van gemeentelijke gebouwen’. Komt terug bij de behandeling van 
het onderhoudsfonds. 08-21 ‘Terugkoppeling uit het Dagelijks Bestuur en uit het Algemeen 
Bestuur van Paswerk. Stond op deze agenda en blijft staan. 08-23 ‘Het verslag t.a.v. het 
functioneren van de Wsw-raad.’ Komt in het eerste kwartaal van 2010. 09-07 ‘De wethouder 
komt met een nadere uitwerking van beslispunt 4 in het A-stuk ‘Nadere uitwerking oplossen 
knelpunten sportaccommodaties’ t.a.v. het krediet van €280.000,- voor het toevoegen van 
recreatieve elementen aan het sportcentrum Groenendaal.’ Komt in het eerste kwartaal van 
2010. 09-08 ‘Na overleg met de verenigingen en de nieuwe exploitant zal de commissie zo 
snel mogelijk geïnformeerd worden over het nog meer stimuleren van het multifunctioneel 
gebruik van het sportpark.’ Komt in het eerste kwartaal van 2010. 09-09 ‘De wethouder is 
bereid met een onderzoek te komen naar de eventuele mogelijkheden om te komen tot 
verlichting op het Tennispark Groenendaal. Amendement aangenomen op dit punt in de raad 
van 28 mei 2009. De wethouder zoekt door naar een manier om sneller tot een oplossing te 
komen. Dit punt blijft staan. 09-17 ‘De stand van zaken rond de HKIV.’ Er is een nieuw 
bestuur. De werkzaamheden worden gecontinueerd. Dit punt is afgehandeld. 09-23 
Bespreken sportloket met de verenigingen (n.a.v. bespreking evaluatie WMO) (Vrg. mw. 
Brummer). Dit punt blijft staan. 09-26 Agendering erfgoedverordening. Dit komt in februari 
2010 en blijft staan. 09-27 Evaluatie nota archeologiebeleid. Dit komt in november 2011 en 
blijft staan. 09-28 Podiumkunst. Is aan de orde geweest deze vergadering. Komt ook in 
februari weer terug en blijft staan.  
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11) Wat verder ter tafel komt 
- Dhr. Peeperkorn (VVD) stelt een vraag over tennispark Groenendaal en een vraag over het 
percentage van de tijd dat agenten in Heemstede buiten lopen.  
- Mw. Ruitenberg (PvdA) stelt een vraag over sneeuwruimen.  
- Mw. Van Vliet (GL) stelt een vraag over de brief van de Vereniging Omwonenden Sportpark 
(VOS) 
- Burgemeester Heeremans doet een mededeling over een rechtelijke uitspraak inzake de 
zondagopenstelling van de DekaMarkt.  
 
Toezegging: 1) de burgemeester zal nagaan welk percentage van de tijd dat agenten in 
Heemstede buiten lopen. Dit zal zij de commissie schriftelijk meedelen.  

12) Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22u03.  

 
 


